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KEY FEATURES 
 
 
 

Key Features Description 

Objective 
Coverage of the Outstanding Personal Finance Amount in case of Death 

of the Covered Person. 

 

Age limit 

Min Age at Entry 18 years 

Max Coverage Age 70 years (69 years + 365 days) 

Max Age at Entry 69 years (69 years + 364 days) 

Covered Person 
Individual Personal Finance customer who avails Personal Finance from 

Bank. 

Sum Covered As per outstanding Personal Finance Amount balance 

Policy Coverage 
Actual Outstanding Amount + Accrued Profit on Date of Event including 

Any late payment fees (charity) due to Default if any. 

Contribution Payment 

frequency 
Monthly 

Free Cover Limit Amount AED 1,500,000/- up to age 65 years (64 years + 365 days) 

Maximum Finance Tenure As approved by the Bank, with maximum of 300 Months 

Benefits Death Due to Any Cause 

Geographical Limit Worldwide 

 
 

EXCLUSIONS  

 
GENERAL EXCLUSIONS - DEATH ANY CAUSE BENEFIT  
 
No Benefits under these sections shall be payable in respect of a covered person where the event giving 
rise to a claim occurs as a result of:  
 
a. If the Covered person dies due to pre-existing conditions or any medical conditions within 3 months 

from date of Finance or restructure, no claim shall be payable.  

b. Active participation in any war, whether declared or not, from warlike action, civil war, insurrection, riot, 

civil commotion, or other acts of violence including terrorism originating from any political or civil unrest.  

c. Passive War Risk Cover & Terrorism is covered, however claims in any way occurring as a direct or 

indirect consequence of War or war-like operations or Terrorism is not covered in any of the following:  

• Syria, Iraq, Afghanistan, Palestine, Yemen & Libya. 

• Any country where war or warlike operation takes place and where the covered person remains in for 

more than 28 days following the outbreak. It is also understood that the sum covered will not be payable 

if the covered person actively participates in any of the above-mentioned events and if the covered 

person is traveling to a country after war has been declared in that country or after it has been 

recognized as a war zone or where there is war like operations. If the Takaful Company alleges that by 

PERSONAL FINANCE TAKAFUL INSURANCE  
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reason of this exclusion, any loss, damage, cost, or expense is not covered by this Takaful insurance 

the burden of proving the contrary shall be upon the Participant. 

d. Engaged in aviation, gliding, or any other form of aerial flight other than as a fare paying passenger or 

pilot or crew in a commercially licensed aircraft of a recognized airline operating on a regular route.  

e. Any breach of Criminal law by the Covered person or an assault provoked by him.  

f. Suicide or Attempted suicide or self-inflicted injury whilst sane or insane within 1 year after the date on 
which the coverage of that Covered person is first commenced.  

g. Finance amount taken out for medical reasons. 

h. Loss resulting from accidental or deliberate spread or use of Nuclear, Biological or Chemical material 

including loss, damage, cost, or expense of whatsoever nature directly or indirectly caused by, resulting 

from or in connection with any action taken in controlling, preventing, suppressing or in any way relating 

to any event where Nuclear, Biological, and Chemical material is involved. Infection from any Human 

Immunodeficiency Virus (HIV), Acquired Immunodeficiency syndrome (AIDS) or any AIDS related 

condition other than blood transfusion.  
   

 

SELF-DECLARATION   
 
I hereby acknowledge that I have read and understood the exclusions as provided in the Key fact 
document mentioned above.  
 
 
Name: 
 
 
Personal Finance Account No: 
 
   
Signature: 
 
 
Date: 
 
 

  بيان الحقائق الرئيسية  - التأمين التكافلي التمويل الشخصي   

 

 البيان  الخصائص الأساسية 

 تغطية مبلغ القرض المستحق في حالة وفاة المقترض    الغرض 

 الحدود العمرية

 عامًا  18 الحد الأدنى للعمر عند الاشتراك  

 يومًا(   365عامًا  69عامًا ) 70 الحد الأقصى للعمر عند الانتهاء 

 يومًا(   364عامًا + 63عامًا ) 64 الحد الأقصى للعمر عند الاشتراك  

 المقترض الفردي المستفيد من القرض الشخصي المقدم من البنك. العضو المؤمن له 

 وفقاً لرصيد القرض المستحق )القروض الشخصية(   مبلغ التأمين 
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   الاستثناءات

 الاستثناءات العامة لمنفعة الوفاة نتيجة مرض جراء أي سبب  

 لا يستحق سداد أي منفعة بموجب هذا القسم بخصوص أي مقترض عندما يكون سبب الحدث الذي أدى إلى المطالبة أي مما يلي:  

شهور من تاريخ القرض أو    3إذا ما توفى المقترض نتيجة أي حالة مرضية سابقة للتأمين أو أي حالات طبية يتعرض لها في غذون  - أ

 إعادة السريان، ولا تكون أي مطالبة مستحقة السداد.  

المشاركة الفعالة في أي حرب، سواء كانت معلنة أو غير معلنة، من الأفعال شبة الحربية، أو الحرب الأهلية أو التمرد أو أعمال  -ب

 اتجة عن الاضرابات السياسية أو الشعبية. الشغب أو الاضطرابات المدنية أو غير ذلك من أعمال العنف الأخرى الن 

يجرى تغطية الإرهاب ومخاطر الحرب السلبية، ومع ذلك لا تكون المطالبات الناشئة كنتيجة مباشرة أو غير مباشرة للحروب أو   -ج

 العمليات شبه الحربية أو الإرهاب مشمولة بالتغطية في الأماكن التالية:  

o  ،اليمن، ليبيا.  سوريا، العراق، أفغانستان، فلسطين 

o   يومًا بعد إندلاعها. من    28أي دولة أخرى تتعرض لعمليات شبة حربية أو حتى لحرب يتواجد فيها المؤمن له لأكثر من

المفهوم أيضًا أن مبلغ التأمين لن يكون مستحق الدفع إذا شارك العضو المؤمن له بشكل المنخفضة. نشط في أي من الأحداث  

المؤمن له مسافرًا إلى بلد بعد إعلان الحرب في ذلك البلد أو بعد إقراره كمنطقة حرب أو حيث  المذكورة أعلاه وإذا كان  

تندلع عمليات شبه حربية. في حال زعمت الشركة عدم تغطية أي خسارة أو ضرر أو تكاليف أو نفقات بسبب هذا الاستثناء 

 فيقع عبء إثبات خلاف ذلك على حامل وثيقة التأمين. 

لطيران أو الطيران الشراعي أو أي شكل من أشكال الطيران الأخرى باستثناء السفر مدفوع الأجر أو العمل كطيار أو  المشاركة في ا -د

 ضمن فريق الطائرة على متن طائرة مرخصة للعمل تجارياً أو طائرة تابعة لشركة طيران معتمدة تعمل ضمن مسارها الاعتيادي. 

 ، أو أي اعتداء بتحريض منه.  أي خرق للقانون الجنائي من قبل المقترض  -ه

الانتحار أو محاولة الانتحار أو الإصابة الذاتية المتعمدة سواء أكان الشخص سليم العقل أو مجنوناً في غضون عام واحد من تاريخ  -و

 بداية التأمين على هذا المقترض. 

 القروض المستخدمة لأسباب طبية.   -ز

أو العارض للمواد النووية أو البيولوجية أو الكيميائية بما فيها حالات الخسارة أو    الخسارة الناجمة عن النشر أو الاستخدام المقصود -ح

التلف أو تبد المصاريف أو النفقات التي تنشأ بشكل مباشر أو غير مباشر عن أو فيما يتعلق بأي فعل يتُخذ للسيطرة على أو الحد من  

  أو إيقاف انتشار أية مواد نووية أو بيولوجية أو كيميائية؛

 منافع وثيقة التأمين 
القيمة المستحقة فعلياً + الفائدة المستحقة بحلول تاريخ الانتهاء مخصومًا منه أي جزاءات جراء  

 التخلف عن السداد  

 شهرية   مدة سداد قسط التأمين 

 يومًا(   365عامًا  64عامًا )  65د.إ. / حتى عمر  1،500،000 حد التغطية الحر 

 شهرًا   48وفقاً لما يعتمده البنك، بحد أقصى  الحد الأقصى لمدة القرض 

 الوفاة جراء أي سبب   المنافع 

 جميع أنحاء العالم  الحدود الجغرافية: 
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 عدوى فيروس العوز المناعي البشري أو فيروس نقص المناعة البشرية أو أي حالات أخرى مرتبطة بالإيدز بخلاف نقل الدم.   -ط

  

 إقرار ذاتي  

 

  أقر بموجبه أنني قد قرأت وفهمت الاستثناءات المنصوص عليها في بيان الحقائق الرئيسية المذكور أعلاه.

   الاسم:

 

   رقم حساب القرض:

 

   التوقيع:

 

   التاريخ:

 

   المكان 

  

 


